

Title (en)
Kitchen apparatus for mounting in a camping vehicle

Title (de)
Küchenvorrichtung, insbesondere für den Einbau in Campingfahrzeuge

Title (fr)
Appareil de cuisine pour le montage dans un véhicule de camping

Publication
EP 0790468 A2 19970820 (DE)

Application
EP 97101130 A 19970124

Priority
DE 19605473 A 19960214

Abstract (en)
The cooker or hob (7) includes a refrigerated compartment in the unit closed with a front door and backed with a refrigerator absorber unit. The hob is mounted on top of the compartment with one or more gas burners (8) set into circular apertures in a cover plate (13) which can be assembled and dismantled independently of other components. The burners are adjustable in height so that they can be brought up through the apertures for combination with burner heads snapped on from above, and have sensors (26) and seals (27). An injector tube (9), fixed to each burner, is pivotable about its connection to an adjustable gas supply.

Abstract (de)
Bei einer Küchenvorrichtung, die einen Kühlschrank und einen Kocher 7 umfaßt und insbesondere für den Einbau in Campingfahrzeuge, Boote u.dgl. vorgesehen und geeignet ist, ist der Kocher 7 auf der Oberseite des Kühlschranks mit mindestens einem Gasbrenner 8 und den zugehörigen Armaturen 12 fest montiert, während die Abdeckplatte 13 des Kochers 7 montiert und demontierbar ist. Die Brenner 8 und Thermofühler 26 des Kochers 7 sind begrenzt höhenbeweglich, um sich von unten an eine zugehörige Öffnung in der Abdeckplatte 13 anzulegen und mit einem von oben aufgesetzten Brennerkopf verbunden bzw. festgeschraubt zu werden. Die Konstruktion ermöglicht einen einfachen und schnellen Aus- und Einbau des Kühlschranks zusammen mit dem Kocher 7. <IMAGE>

IPC 1-7
F24C 3/14; F25D 23/12

IPC 8 full level
F24C 3/14 (2006.01); **F25D 11/02** (2006.01); **F25D 23/10** (2006.01); **F25D 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
F24C 3/027 (2013.01 - EP US); **F24C 3/14** (2013.01 - EP US); **F25D 11/027** (2013.01 - EP US); **F25D 23/10** (2013.01 - EP US); **F25D 23/003** (2013.01 - EP US); **F25D 2323/00261** (2013.01 - EP US); **F25D 2323/00272** (2013.01 - EP US); **F25D 2400/08** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR GB IT NL PT

DOCDB simple family (publication)
EP 0790468 A2 19970820; EP 0790468 A3 19990421; DE 19605473 A1 19970821; US 5782105 A 19980721

DOCDB simple family (application)
EP 97101130 A 19970124; DE 19605473 A 19960214; US 80023497 A 19970212